

Academic Perspective

Chinese Scholars Association - Southern California

Volume 11, 2015

ISBN 1936 -1246

Co-Editors

Zhonghe Wu, Ph.D., National University

Ke-Qin Hu, MD, FAASLD, University of California, Irvine

Editorial Board

Dr. Sheng-He Huang, University of Southern California

Dr. Yong-Gang Li, University of Southern California

Dr. Dee Bruce Sun, California State University – Long Beach

Dr. Zhiyong Qiu, MannKind Corporation

Dr. Hongmei Ai, Thales Avionics, Inc.

© Copyrights of CSA 2015

The contributors have the copyright and sole responsibility to their individual writings.

The papers reflect the authors' views only.

Table of Contents

中国大学生研究生 2000 年至 2015 年遭遇暴力犯罪的调查 陈工 & 刘留.....	1
胸腺肽 a1 辅助治疗肝癌 Meta 分析 彭亮, 梁延禧, & 赵铁.....	14
Using the Model-Strategy-Application Approach in Developing Pre-Service Teachers' Pedagogical Content Knowledge and Assessing Their Progress <i>Shuhua An & Zhonghe Wu</i>	17
基于潜在语义分析的中药分类技术 龙长江, 黎焯, & 刘浩鹏	38
How to Connect the Opening Problems to the Key Ideas in High School Mathematics Lessons: A Case Study in Shanghai-China <i>Jing Cheng</i>	46
The Comparison of the Preconceptions about Dividing Equally between U.S. and Chinese First Grade Students in Elementary Schools <i>Jin Chen, Weidong Wu, & Baijun Shen</i>	65
MUC2 基因表达与益生菌拮抗大肠杆菌 K1 株黏附侵袭肠上皮的关系研究 余晶仪 & 曹虹.....	81
智能社会主义新思维 杨鸣.....	94
How To Make Professional Consultant Presentations <i>Ping (Penny) Li</i>	107
张治中对国家和民族的历史贡献 高威尔森.....	114
Mfsd2a 维持血-脑屏障功能的研究进展 王世富, 王素兰, 张乐海, 任倩, 盖中涛, & 黄胜和.....	121